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Předmět Zasedání 01/18-21  

Datum   

Místo  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1): Marek, Zelenka, Král, Husák 

Fakulta mezinárodních vztahů (F2): Bič, Čapková, Peterková, Stehlíková, Zima 

  Fakulta podnikohospodářská (F3): Stříteský, Mikan, Říha, Pokorný, Vitale 

  Fakulta informatiky a statistiky (F4): Zouhar, Potančok, Mazouch, Staněk, Dolejš 

  Fakulta národohospodářská (F5): Ševčíková, Váňa, Vondráček, Mašek 

  Fakulta managementu (F6): Pažitný, Váchová, Krbová, Prchal, Šimáček 

  Jiné: Čermáková 

Omluvení Hulínský, Němec 

Neomluvení  

Hosté  Machková (rektorka), Hnilica (prorektor), Dvořák (prorektor), Musílek (prorektor), 

Zouhar (kvestor), Nenadál (ředitel VC) 

Předsedal(a) Čermáková, Stříteský (po zvolení předsedou AS) 

Doba  13:00 – 16:39 

 

  

Program 

 
1. Volba předsednictva AS VŠE  
2. Tvorba pracovních komisí AS VŠE 

3. Návrh nového Vnitřního mzdového předpisu VŠE 

4. Návrhy na členy Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 

5. Návrh kupní smlouvy na parní přípojku Rooseveltovy koleje 

6. Různé 
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 Předmět jednání Typ 

 Předsedající senátorka Čermáková zahájila zasedání, přivítala senátory a hosty, vyzvala 
ke stručnému představení všech přítomných senátorů.  
Předsedající zahájila projednání programu zasedání. Senátor Marek vznesl připomínku 
k bodům jednání „Vnitřní mzdový předpis“ a „Návrhy na členy Rady pro vnitřní hodnocení 
VŠE“ týkající se zpřístupnění materiálů akademické obci. K tomuto dotazu proběhla krátká 
diskuze. 
Předsedající předložila program 1. zasedání AS VŠE ke schválení.  
Hlasování č. 1–1 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 1. zasedání dne 13. června 2018 v těchto bodech: 

1. Volba předsednictva AS VŠE  
2. Tvorba pracovních komisí AS VŠE 
3. Návrh nového Vnitřního mzdového předpisu VŠE 
4. Návrhy na členy Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 
5. Návrh kupní smlouvy na parní přípojku Rooseveltovy koleje 
6. Různé 

PRO: 26 
PROTI: 1 
ZDRŽEL SE: 2 
Program byl schválen. 

R 

1. Návrh Volba předsednictva AS VŠE  
 Předsedající Čermáková vyzvala k předložení návrhů kandidátů na předsedu volební komise 

AS VŠE.  
Návrhy kandidátů:  
senátorka Váchová a senátor Váňa. Navržení s kandidaturou vyjádřili souhlas. 
Hlasování č. 1–2 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje předsedkyní volební komise senátorku Váchovou. 
PRO: 21 
PROTI: O 
ZDRŽEL SE: 8 
Usnesení bylo schváleno. 
Předsedkyní volební komise byla schválena senátorka Váchová. 

R 

Předsedající Čermáková vyzvala k předložení návrhů kandidátů na místopředsedy volební 
komise AS VŠE. 
Návrhy kandidátů: senátoři Váňa, Šimáček a Bič. Navržení s kandidaturou vyjádřili souhlas. 
Hlasování č. 1–3 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje místopředsedu volební komise senátora Váňu. 
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 6 
Usnesení bylo schváleno. 
Místopředsedou volební komise byl schválen senátor Váňa. 

R 

Hlasování č. 1–4 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje místopředsedu volební komise senátora Šimáčka. 
PRO: 23 

R 
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PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 6 
Usnesení bylo schváleno. 
Místopředsedou volební komise byl schválen senátor Šimáček. 

Hlasování č. 1–5 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje místopředsedu volební komise senátora Biče. 
PRO: 26 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 3 
Usnesení bylo schváleno. 
Místopředsedou volební komise byl schválen senátor Bič. 

R 

Předsedkyně volební komise vyzvala k předložení návrhů kandidátů na předsedu 
Akademického senátu Vysoké školy ekonomické. 
Návrhy kandidátů: senátor Stříteský, senátor Marek. Navržení s kandidaturou vyjádřili 
souhlas. 
Po krátké přestávce se oba kandidáti představili, vysvětlili svou motivaci i představu o způsobu 
řízení a výkonu funkce předsedy AS VŠE. 
 
Hlasování č. 1–6 o volbě předsedy AS VŠE: 
Výsledky hlasování: 
Kandidát č. 1: Ing. Marek Stříteský, Ph.D.: 19 hlasů 
Kandidát č. 2: prof. Ing. Petr Marek, CSc.: 8 hlasů 
Zdržel se: 2 hlasy 
AS VŠE hlasováním rozhodl, že se předsedou AS VŠE stává Ing. Marek Stříteský, Ph.D. 

R 

 Předsedkyně volební komise vyzvala k předložení návrhů kandidátů na místopředsedu 
z řad studentů. 
Návrhy kandidátů: senátor Prchal.  Navržený s kandidaturou vyjádřil souhlas. Po krátké 
prezentaci se přistoupilo k volbě. 
Hlasování č. 1–7 o volbě místopředsedy AS VŠE: 
Kandidát č. 1: Bc. Vojtěch Prchal: 
PRO: 27 hlasů 
PROTI: 1 hlas 
ZDRŽEL SE: 1 hlas 
AS VŠE hlasováním rozhodl, že se místopředsedou AS VŠE z řad studentů stává Bc. Vojtěch 
Prchal. 

R 

Předsedkyně volební komise vyzvala k předložení návrhů kandidátů na místopředsedu z řad 
akademických pracovníků. 
Návrhy kandidátů: senátor Vondráček. Navržený s kandidaturou vyjádřil souhlas. Po krátké 
prezentaci se přistoupilo k volbě. 
Hlasování č. 1–8 o volbě místopředsedy AS VŠE: 
Kandidát č. 1: JUDr. Jan Vondráček:  
PRO: 17 hlasů 
PROTI: 6 hlasů 
ZDRŽEL SE: 6 hlasů 
AS VŠE hlasováním rozhodl, že se místopředsedou AS VŠE z řad akademických pracovníků 
stává JUDr. Jan Vondráček. 
 

R 
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2. Tvorba pracovních komisí AS VŠE 
 Jednání opustil senátor Dolejš. 

Předseda AS VŠE navrhl, aby o obsazení pracovních komisí jednal AS VŠE až na dalším 
zasedání. Proběhla krátká diskuze.  
Senátor Ing. Pavel Mikan rezignoval na členství v AS VŠE a opustil jednání. 
Na základě diskuze bylo navrženo vytvoření pracovních komisí dle obvyklého rámce řešených 
problémů, tj. Ubytovací a stravovací komise, Finanční komise, Studijní a pedagogické komise 
a Legislativní komise. Dále bylo navrženo zřízení technické volební komise AS VŠE pro přípravu 
tajných hlasování, na jejímž základě budou schvalovány volební komise dle platných předpisů. 
Složení pracovních komisí bude řešeno na dalším zasedání AS VŠE. 
Hlasování č. 1–9 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje vytvoření Ubytovací a stravovací komise, Finanční komise, Studijní a 
pedagogické komise a Legislativní komise. 
PRO: 27 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

Hlasování č. 1–10 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje vytvoření technické volební komise. 
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 4 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

Hlasování č. 1–11 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE bude o obsazení jednotlivých pracovních komisí a jmenování jejich předsedů jednat 
na dalším zasedání AS VŠE. 
PRO:27 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

3. Návrh nového Vnitřního mzdového předpisu VŠE 

 Předseda AS vyzval k představení nového Vnitřního mzdového předpisu VŠE paní rektorku, jež 
po úvodním představení Vnitřního mzdového předpisu VŠE předala slovo panu kvestorovi, 
který informace o předkládaném návrhu doplnil. Předseda otevřel diskuzi k danému bodu. 
Senátor Král upozornil, že poradní skupina materiál vzala na vědomí bez připomínek. Senátor 
Marek vznesl námitku týkající se zaručené mzdy v souvislosti s návrhem nových mzdových 
tarifů. Po krátké diskuzi na toto téma bylo přikročeno k hlasování. 
Hlasování č. 1–12 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje nový Vnitřní mzdový předpis 
PRO: 25 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 2 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

4. Návrhy na členy Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 

 Jednání opustil senátor Zima. R 
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Předseda AS představil návrhy na členy Rady pro vnitřní hodnocení VŠE (RVH). Paní rektorka 
objasnila roli AS VŠE při obsazování RVH vyplývající ze zákona a vnitřních předpisů školy.  
Ohledně bodu proběhla diskuze. Námitka profesora Marka byla spojena s návrhem 
jednotného hlasování o celém návrhu. Předseda AS VŠE rozhodl hlasovat o návrzích 
jednotlivých členů RVH podle jmen. Navrženi byli:  
doc. Ing. Miroslav Ševčík, doc. Ing. Hana Mikovcová, Ph.D., doc. Ing. Tomáš Kincl, Ph.D., 
Bc. Vojtěch Prchal, prof. Ing. Alena Vančurová, Ph.D., doc. Ing. Jan Zouhar, Ph.D. a prof. Ing. 
Petr Doucek, CSc. 
 
Hlasování č. 1–13 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE navrhuje doc. Ing. Miroslava Ševčíka, CSc. jako kandidáta na člena Rady pro vnitřní 
hodnocení VŠE. 
PRO: 13 
PROTI: 1 
ZDRŽEL SE: 12 
Usnesení nebylo schváleno. 

Hlasování č. 1–14 o usnesení AS VŠE:  
AS VŠE navrhuje doc. Ing. Hanu Mikovcovou, Ph.D. jako kandidátku na člena Rady pro vnitřní 
hodnocení VŠE. 
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 3 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

Hlasování č. 1–15 o usnesení AS VŠE:  
AS VŠE navrhuje doc. Ing. Tomáše Kincla, Ph.D. jako kandidáta na člena Rady pro vnitřní 
hodnocení VŠE. 
PRO: 26 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

Hlasování č. 1–16 o usnesení AS VŠE:  
AS VŠE navrhuje Bc. Vojtěcha Prchala jako kandidáta na člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE. 
PRO: 24 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 2 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

Hlasování č. 1–17 o usnesení AS VŠE:  
AS VŠE navrhuje prof. Ing. Alenu Vančurovou, Ph.D. jako kandidátku na člena Rady pro vnitřní 
hodnocení VŠE. 
PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 6 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

Hlasování č. 1–18 o usnesení AS VŠE:  
AS VŠE navrhuje doc. Ing. Jana Zouhara, Ph.D. jako kandidáta na člena Rady pro vnitřní 
hodnocení VŠE. 
PRO: 21 

R 
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PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 5 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Hlasování č. 1–19 o usnesení AS VŠE:  
AS VŠE navrhuje prof. Ing. Petra Doucka, CSc. jako kandidáta na člena Rady pro vnitřní 
hodnocení VŠE. 
PRO: 16 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 10 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

5. Návrh kupní smlouvy na parní přípojku Rooseveltovy koleje 

 Pan kvestor představil návrh a odůvodnil potřebnost daného postupu. Předseda vyzval 
k diskuzi, nebyla vznesena žádná připomínka. 
 
Hlasování č. 1-20 o usnesení AS VŠE:  
AS VŠE vyjadřuje souhlas s transakcí upravenou předloženým návrhem kupní smlouvy na parní 
přípojku Rooseveltovy koleje. 
PRO: 26 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0  
Usnesení bylo schváleno.  

R 

6. Různé 

 Senátorka Krbová vznesla dotaz na veřejné vyhlašování výsledků SZZ ve článku 15 odstavec 4. 
Studijního řádu kvůli GDPR. Ohledně bodu proběhla diskuze. 

O 

  

  
V případě nejasností je třeba zápis vykládat ve smyslu pořízeného audiozáznamu, který je součástí zápisu. 

 

V Praze dne 13. června 2018 

Ing. Marek Stříteský, Ph.D. 

předseda AS VŠE 

Ing. Jakub Drábek 

zapisovatel 


